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Ingen konkrete saker innspilt per nå til høstmøtet, annet enn at pkt 3.8 skal på agendaen 

igjen. Innspill fra fagmøtet er at det ønskes mer gruppeorganisering og gruppearbeid slik at 

de involveres mer og skaper toveiskommunikasjon. 

Ole Kristian Kirkerud, Oppland Skikrets 

Martin Andersen, Akershus Skikrets 
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